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Openbaar verslag van Commissie Ruimte op 28

november 2023

Datum : 28 november 2023

Aanvang : 19:00

Vergaderlocatie : Raadzaal - VDL-99-V.121

Aanwezig : Henny Berendse, Leo Boekestijn, Arie Bongaards,

Judith van den Bos-Scholtes, D. Chafiâ, Bianca van Dijk,

Aryan Dijkshoorn, Peter Duijsens, Jaco Eeltink, Michiel Ferwerda,

Nico de Gier, Ad van Harmelen, Remmert Keizer, Stefan Kester,

Jurjen (J.P.C.) de Klerk, Kevin Klinkspoor, Astrid Leurink,

Cor van der Mark, Bas Mosterd, Trudy de Munck-Schoordijk,

Rinus Noordam, Maxim van Ooijen, Duncan Plomp, Ton van Spronsen,

Pieter Varekamp, Gerben Voois, Peter Voskamp, Bert van der Wal,

Jakob Zwinkels

Afwezig (met kennisgeving) : Ilse Daalhof, Joep van Veen

1. Opening

Opening door de voorzitter en mondelinge mededelingen van de voorzitter en leden van de raadscom-

missie Ruimte.

De voorzitter opent de vergadering. De heer Van Veen (GBW) en mevrouw Daalhof (D66) zijn afwezig.

2. Mededelingen portefeuillehouder(s)

Wethouder Ferwerda heeft 3 mededelingen:

1. Evaluatie wijkmanagers volgt in januari.

2. Brug over Zwethkanaal zal na economische levensduur beoordeeld worden. Waarschijnlijk komt de

brug niet terug.

3. De directeur ODH komt over het Koersplan ODH in de commissievergadering van januari.

Wethouder Varekamp deelt naar aanleiding van de verkeerssituatie Wateringen en de drie moties mee

dat het voornemen er ligt om per januari de Ambachtsweg in één richting open te stellen (richting Den

Haag). Er zal in december hierover gecommuniceerd worden richting de bewoners. De gemeente is met

EBS in overleg om ook de bus in 1 richting te laten lopen.

Aantal kruisingpunten worden ook bekeken voor doorstroming. Opties Tolland worden nog bekeken.

In januari vindt groot werk plaats bij Herenstraat-Oosteinde Wateringen.

3. Vaststelling van de agenda

De agenda wordt ter vaststelling voorgelegd.

Diverse fracties stellen vragen over de agendering van een onderzoek van WV (agendapunt 21. Zowel

procedureel, maar dat ligt vast in verordening, als met betrekking tot onderwerp.

Het agendapunt blijft op de agenda en zal behandeld worden met oa de rondvragen en de mededeling

van de wethouder.

3.1. Agenderingsverzoek CDA inzake brug Kasteelweg

Wethouder Varekamp is bij dit agendapunt uitgenodigd
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De commissie is akkoord om dit agendapunt aan de agenda toe te voegen. Behandeling zal plaatsvinden

bij rondvraag 22.1.

4. Spreekrecht voor burgers

Er is gelegenheid tot het benutten van het spreekrecht m.b.t. vastgestelde vermelde agendapunten

De heer Van der Walle spreekt (namens Zegneetegenabc) in bij agendapunt 9.1

De heer Beun spreekt (namens bewonerscollectief) in bij agendapunt 21.

5. Besluitenlijst van de raadscommissie Ruimte van 26 september

Besluitenlijst is vastgesteld

6. Actie- en Toezeggingenlijst

De actie- en toezeggingenlijst wordt ter vaststelling en ter bespreking van de voortgang voorgelegd.

De memo’s die bij dit agendapunt zijn aangehangen, zullen niet inhoudelijk behandeld worden, maar ont-

vangt u ter informatie. Indien een commissielid een memo inhoudelijk wenst te behandelen, kunt u dit bij

de commissiegriffier aangeven (met een motivatie), zodat dit op de volgende agenda geplaatst kan wor-

den.

GBW vraagt naar het verkeersbesluit dat genomen zou worden (’s-Gravenzande-Markt) en de tekening.

Wethouder Varekamp geeft aan dat het verkeersbesluit komt. De tekening over de inrichting zal voor het

kerstreces naar de commissie komen. (Toezegging)

CDA agendeerd twee memo’s, te weten

- memo tijdelijke maatregelen tbv overstorten CAD

- memo afsluiting Oudelandstraat

TZ321RO vraagt WV naar de stand van zaken. Wethouder heeft nog niets te melden.

7. Lange Termijn Agenda (LTA)

Het college probeert alle ontwerpbestemmingsplannen van Q4 te bewerkstelligen en de stukken met een

raadsinformatiebreif te versturen aan de raad.

8. Totaallijst openstaande ingekomen stukken onder behandeladvies 3

Hierbij ontvangt u de totaallijst van de openstaande ingekomen stukken onder behandeladvies 3 (Ter af-

doening in handen stellen van het college met plaatsing reactie op Lijst Uitgaande Stukken)

Zodra de beantwoording op deze lijst staat kan deze voor de volgende commissievergadering geagen-

deerd worden.

Lijst wordt vastgesteld.

9. Bespreken ingekomen stukken

Naar aanleiding van de Lijst in- en uitgaande stukken van de Raad van 8 november zijn agenderingsver-

zoeken ontvangen.

9.1. Schrijven zegneetegenabc d.d. 26-10-23 inzake reactie nieuwsbrief ABC Westland

Geagendeerd door fractie Westland Verstandig

MOTIVATIE: Hoe ver vindt er nog overleg plaats met tegenstanders van de huidige wijze van bebouwen
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en wordt er nog naar een compromis gezocht?

Wethouder Ferwerda is bij dit agendapunt uitgenodigd.

Wethouder Ferwerda vervangt zijn collega Van der Stee. Meerdere overleggen zijn er geweest en dat zal

in vervolg ook gebeuren. Er wordt niet geacteerd op één actiegroep.

WV vraagt of er duidelijkheid gegeven kan worden aan de inwoners over de termijnen voor behandeling.

De wethouder geeft aan dat 28 november over het ontwerpbestemmingsplan in het college gesproken is.

Meer informatie volgt via een raadsinformatiebrief.

9.2. Schrijven stichting Heijdse Lijn d.d. rapportage De Heijdse Lijn

Geagendeerd door fractie Westland Verstandig

MOTIVATIE: Is van MRDH een financiële ondersteuning te verwachten voor dit initiatief?

Wethouder Varekamp is bij dit agendapunt uitgenodigd.

Wethouder Varekamp geeft aan dat de Heijdse Lijn onder het zo genoemde Maatwerkvervoer valt.

Er is een bijdrage mogelijk op basis van de regeling maatwerkvervoer van de MRDH.

9.3. Stand van zaken Motie CDA-D66-GL-PvdA-VVD inzake rotonde Veilingroute-Zwethlaan

Geagendeerd door de fractie CDA.

Motivatie:

1: Wat is de stand van zaken van de uitvoering van de motie?

2: Wat is de huidige afrondingsdatum van de werkzaamheden van de Wippolderlaan, en kan de wethou-

der garanderen dat er voor die tijd een oplossing is toegepast op de rotonde veilingroute-zwethlaan?

3: Om welke reden is de wethouder niet met resultaten gekomen in Q3 2023, zoals verzocht in de aange-

nomen motie?

4: De wethouder zegde toe tijdens de commissievergadering van 29 augustus 2023 dat de commissie in

September een update zou krijgen. Waarom is deze toezegging niet nagekomen?

Wethouder Varekamp

De wethouder geeft aan dat volgend jaar gestart zal worden met de aanpassingen van de Wippolderlaan.

Er is nog niets concreets te zeggen over de duur van de werkzaamheden. De gemeente is voortdurend in

gesprek met de Provincie en de gemeente Den Haag, ook over de betreffende rotoonde en de doorstro-

ming van verkeer.

10. Voorstel tot vaststelling beleidsregel verzwaard adviesrecht Westland 2023

Wethouder Ferwerda is bij dit agendapunt uitgenodigd.

Ter besluitvorming t.b.v. de raadsvergadering

Wethouder Ferwerda geeft een toelichting op de 2 zaken die gewijzigd zijn.

Uiteindelijk stellen we hetzelfde vast als de vorige beleidsregels en deze worden nu opgenomen in de

Omgevingswet.

CDA stelt een aanvullende vraag inzake dubbel ruimtegebruik (bij zonnepanelen) en vraagt of een amen-

dement noodzakelijk is om een aanpassing te laten doen.

Wethouder raadt dit af. De wethouder komt met een memo hierover voor de raadsvergadering.

WV stelt voor een RIA over de beleidsregel te bespreken om te kijken of het nog passend is. Dat is mo-

gelijk.

GL geeft aan dat regelmatig deze beleidsregel geevalueerd zouden moet worden.
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Het voorstel gaat als bespreekstuk naar de raadsvergadering van 13 december.

11. Voorstel tot vaststelling gewijzigd bestemmingsplan Waelpolder

Wethouder Ferwerda is bij dit agendapunt uitgenodigd.

Ter besluitvorming t.b.v. de raadsvergadering

Wethouder Ferwerda geeft een toelichting.

CDA vraagt naar het opnemen van bouwhoogte en etages bij hoogbouw in meerdere bestemmingsplan-

nen.

Het voorstel gaat als hamerstuk naar de raadsvergadering van 13 december

12. Voorstel tot vaststelling van de verordening brijnlozing in bodem Westland 2024-2025

Wethouder Ferwerda is bij dit agendapunt uitgenodigd.

Ter besluitvorming t.b.v. de raadsvergadering

Er worden vragen gesteld door de fracties.

De wethouder beantwoordt de vragen.

Het voorstel gaat als bespreekstuk naar de raadsvergadering van 13 december.

13. Voorstel tot verlening van toestemming voor het vaststellen van de gemeenschappelijke regeling Omge-

vingsdienst Haaglanden (vierde wijziging)

Wethouder Ferwerda is bij dit agendapunt uitgenodigd.

Ter besluitvorming t.b.v. de raadsvergadering

Het voorstel gaat als hamerstuk naar de raadsvergadering van 13 december.

14. Motie WV inzake ondeugdelijk openbaar vervoer door EBS

In de raad van 11 oktober is besloten deze motie inhoudelijk te behandelen in de commissie Ruimte.

Wethouder Varekamp is bij dit agendapunt uitgenodigd.

Wethouder Varekamp geeft aan meermaals contact te hebben gehad met MRDH en EBS. Motie is over-

bodig.

De fractie WV denkt nog na over indienen van de motie.

15. Beantwoording artikel 42-vraag inzake slordige en chaotische toestand rond Jumbo Naaldwijk op openbaar

gebied

De fractie Westland Verstandig vraagt:

- Nog steeds is het nog niet op orde rondom de Jumbo-supermarkt en inwoners beklagen zich nog

steeds daarover.

- Gaat dit nu echt gebeuren en op wiens kosten gaat dat plaatsvinden?

Wethouder Ferwerda is bij dit agendapunt uitgenodigd.

Wethouder Ferwerda geeft aan dat het opgepakt wordt en dat de kosten voor de gemeente Westland

zijn.

16. Beantwoording artikel 42-vraag inzake werkzaamheden Veilingweg in De Lier en de verkeersproblemen

Geagendeerd door de fractie LPF:

De beantwoording van de vragen levert voor ons een aantal vragen op omdat de beantwoording niet
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overeenkomt met de vele opmerkingen die wij hebben ontvangen. Zowel tijdens de werkzaamheden als

na de publicatie van de antwoorden van de vragen hebben wij weer een aantal reacties ontvangen van

bewoners die het heel anders hebben ervaren.

In de beantwoording wordt gemeld dat er maar één klacht is geweest maar zowel naar de wethouder di-

rect als richting gemeente en zelfs naar de Politie is door meerdere mensen contact gezocht. Daarnaast

zijn wij van mening dat de bewegwijzering tijdens de maanden durende afsluiting zeer slecht is geweest.

Wij willen graag de beantwoording bespreken met de wethouder in de commissie ruimte.

Wethouder Varekamp is bij dit agendapunt uitgenodigd.

Wethouder Varekamp geeft aan dat er bij de gemeente maar 1 klacht bekend is. De reconstructie/afslui-

ting was bij de 1e vaccinatieronde niet bekend. Er zal door de gemeente breder gekeken worden naar de

bewegwijzering in vergelijkbare gevallen.

17. Beantwoording artikel 42-vraag inzake verkeersbesluit Noord Lierweg

De fractie LPF heeft de beantwoording geagendeerd.

De beantwoording van de gestelde vragen geeft ons geen inzicht in de wijze waarop het besluit is ge-

nomen om hier een 30 km zone in te stellen. Zeker gezien het feit dat er alleen gesproken werd over de

Noord Lierweg en uit de beantwoording blijkt dat het ongeveer om de hele Groeneveldsepolder gaat wel-

ke 30 km zone moet worden. Naast het feit dat wij nu inzicht willen in de wijze waarom dit besluit is ge-

nomen, waarom de gehele polder en op welke wijze de wegen ingericht gaan worden om de 30 km te

realiseren.

Wethouder Varekamp is bij dit agendapunt uitgenodigd.

De wethouder geeft aan dat er een verkeersbesluit genomen is waarom er hier voor een 30 km zone ge-

kozen is. Er is wel gekeken naar snelheidsbeperkende maatregelen.

Handhaving is een lastige in dit soort situaties.

De fractie CDA nodigt de wethouder uit de situatie te gaan bekijken.

18. Memo wethouder inzake evaluatie Opstalweg (TZ317RO)

De fractie CDA vraagt:

1. Er wordt vergeleken tussen januari t/m november 2021 en januari t/m april 2023; in hoeverre is het re-

sultaat (55,1 naar 53,5 km/h) dan methodisch gezien correct? Het is toch correcter om te vergelijken met

januari t/m november 2023? Of tussen januari t/m april 2021 en januari t/m april 2023?

2. Er wordt in het memo niet gesproken over het einde van de Opstalweg bij de kruising met de Galge-

weg. Dat is een zeer gevaarlijke oversteek voor fietsers. Wat gaat de wethouder daar doen?

Wethouder Varekamp is bij dit agendapunt uitgenodigd.

Wethouder Varekamp legt uit waarom de gekozen data wel met elkaar vergeleken kunnen worden. Het

gaat om het meten van voldoende maanden en niet over de periode van een jaar.

Op de bewonersavond is gesproken over de oversteek van fietsers. Dit wordt meegenomen in het her-

ontwerp.

Met betrekking tot een mogelijke oplossing voor de fietsoversteek zal de wethouder de suggestie van

CDAmeegeven aan de verkeersdeskundigen.

Naar aanleiding van de memo stelt CDA een aanvullende vraag over de wegversmallingen die nog niet

weggehaald zijn. De wethouder gaat dit na.

19. Memo wethouder inzake stikstof bestemmingsplan Watergat

De fractie Westland Verstandig vraagt:

Wie heeft de intrekking geïnitieerd en waarom werkte College mee aan deze wijze van handelen?
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Waarom deze bouwlocatie met alleen erg dure huizen niet inwisselen voor een andere locatie met goed-

kopere huizen?

Wethouder Ferwerda is bij dit agendapunt uitgenodigd.

De wethouder geeft aan dat een vergunning niet noodzakelijk was en dat dit dan de correcte werkwijze

is.

Voor wat betreft de bouwlocatie en de prijzen geeft de wethouder aan dat dit gebaseerd is op het prijspeil

2021.

20. Memo wethouder inzake afwegingen overnemen oplossingsrichtingen verkeersveiligheidsaudit Koningin

Julianaweg

Geagendeerd door de fractie CDA.

Op zich spreekt de benadering ons aan dat per item zichtbaar wat de afweging was en of de aanbeveling

wordt overgenomen of niet; net als bij amendementen op een verkiezingsprogramma..

De vraag echter is:

Wat is het bonnetje van Arcadis? Hoeveel geld geven we uit aan zo’n onderzoek?

En had dat niet door onze eigen ambtenaren gedaan kunnen worden? We hebben toch voldoende ken-

nis en kunde in huis!

Geagendeerd door de fractie Westland Verstandig.

Wij vragen aan de wethouder of bepaalde suggesties worden overgenomen en wat er nu daadwerkelijk

gaat gebeuren en ook wanneer dat in de uitvoering staat. Er wordt geen antwoord gegeven op de vraag

van Westland Verstandig wie de rekening van deze fouten gaat betalen.

Wethouder Varekamp is bij dit agendapunt uitgenodigd.

Naar aanleiding van de vraag van het CDA geeft de wethouder aan dat de kosten van het onderzoek

6900 euro waren.

De wethouder geeft naar aanlediing van de vragen van Westland Verstandig aan dat de werkzaamheden

door de uitvoerder starten in Q1 2024 en aansluitend komt de beheerder.

Voor wat betreft de rekening bij fouten zullen de kosten bij gebreken voor rekening zijn van de aannemer.

Als de gemeente aanvullende vragwn/verzoeken heeft dan is het voor rekening van de gemeente.

21. Bespreken verslag van de bijeenkomst van Westland Verstandig over het verkeer in en rond Wateringen

Op verzoek van de fractie Westland Verstandig wordt dit verslag met bijlagen en een reactie van de Ge-

meente Den Haag geagendeerd.

Wethouder Varekamp is bij dit agendapunt uitgenodigd.

Westland Verstandig wil graag reactie van college op dit verslag. Graag op korte termijn stappen onder-

nemen. Concrete stappen.

CDA vraagt naar de "oplossing" en wensen van WV. Eigen standpunten WV staan er niet in.

Wethouder Varekamp bevestigt dat de verkeerssituatie in Watering een probleem is. Er zijn altijd tegen-

gestelde belangen en oplossingen. Er wordt gekozen voor korte termijn en lange termijn oplossingen.

Korte termijn oplossingen zijn praktisch maar zeker niet perfect. Voor de Ambachtsweg eenzijdig open-

stellen geldt dit ook. Er wordt ingeboet op verkeersveiligheid, daar is wel aandacht voor.

Vragen inzake Ambachtsweg eenzijdig openstellen.

Wethouder beantwoordt de vragen

Bewonersavond ca maart 2024
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22. Rondvraag

De deadline voor het indienen van vragen voor de raadscommissie Ruimte is maandag 27 november om

12.00 uur.

22.1. Rondvraag 1 CDA inzake oplossen gevaarlijke verkeerssituaties in De Lier

Bij dit agendapunt wordt ook de agendering van CDA behandeld

CDA geeft aan dat het erg lang geduurd heeft (15 maanden) voordat het opgevraagde rapport, Verkeers-

veiligheidsanalyse Kasteelweg, geleverd is.

Wethouder Varekamp gaat in op de vragen met betrekking tot het aanpassen van de kruising

Kasteelweg-Hoge Noordweg. Er is een ontwerp gemaakt om de kruising veilig te maken. Dat dit nog

niet in uitvoering is genomen heeft te maken met de subsidieaanvraag voor de aanpak. Het project staat

voor 2024 op de uitvoeringsagenda.

De wethouder heeft ook wel een aantal opmerkingen bij het rapport en duidt deze.

22.2. Rondvraag 2 GBW inzake voortgang Poeldijk deel III

In januari 2024 zal er overleg zijn in Poeldijk, om de punten te bespreken. Invulling vindt plaats in Q1

2024.

Capaciteit en overdracht zijn de redenen dat een en ander langer geduurd heeft.

22.3. Rondvraag 3 GBW inzake verkeersveiligheid Gouwlaan Kwintsheul

De wethouder geeft aan dat de route verkeersveiliger is gemaakt door de maximum snelheid te verlagen

naar 30 km en door het aanleggen van drempels. Er is een fietsveilige route met een loopbrug.

22.4. Rondvraag 4 LPF inzake de huidige problematiek van de Maasdijk in Maasdijk

Dijklichaam is van Hoogheemraadschap Delfland. De wethouder geeft aan niet te weten waarom zij geen

plan hebben, maar de gemeente is wel in overleg. De weg op de dijk is eigendom van de gemeente.

De gemeente monitort het dijklichaam en zorgt voor verkeersveiligheid en bereikbaarheid.

22.5. Rondvraag 5 GBW inzake maatregelen bereikbaarheid winkelcentrum Wateringen

Wethouder Varekamp geeft aan dat er gesproken is met BIZ Wateringen. Er zijn veel bezwaren voor het

omdraaien van de rijrichting. De wethouder licht deze toe.

22.6. Rondvraag 6 WV inzake Herenstraat Wateringen

Wethouder Varekamp geeft aan de verkeerssituatie wordt bezien inclusief de toekomstige situatie. Wel

worden er vooruitlopend op de komst van de Jumbo maatregelen genomen ten aanzien van de verkeers-

veiligheid.

22.7. Rondvraag 7 WV Onveilige verkeerssituatie Honselersdijk

Wethouder Varekamp geeft aan dat het ontwerp voor de verkeerssituatie gemaakt is. Begin 2024 worden

de inwoners geinformeerd en medio 2024 zal uitvoering plaatsvinden.

22.8. Rondvraag 8 VVD inzake Digitale Schoolzone
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Het college is bekend met de Digitale Schoolzone en ondersteunt dit.

22.9. Rondvraag 9 WV inzake Aanvraag plaatsing lantaarnpalen

Wethouder Ferwerda geeft aan dat er heel veel meldingen bij het Meldpunt binnenkomen (ca 9600),

hierdoor is het onmogelijk om per beantwoording de ambtenaar te vermelden.

Voor wat betreft het plaatsen van lantaarnpalen geeft de wethouder aan dat dit buiten de bebouwde kom

is en dat daar richtlijnen voor zijn.

22.10. Rondvraag 10 CDA inzake Ruimtelijke puzzel

Wethouder Varekamp geeft aan dat de Provincie snel is gestart met de opdracht inzake de Ruimtelijke

Puzzel.

De gemeente is hier onvoldoende bij betrokken, evenals andere gemeenten. Er is een gezamenlijke brief

gestuurd.

De gemeente zal constructief bijdragen aan de ruitelijke puzzel.

23. Sluiting

Sluiting door de voorzitter.
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